
Námět na reportáž 

Rád bych udělal reportáž týkající očekáváních, která neustále ovlivňují naše životy. Především bych se 

zaměřil na silné dojmy, které ve mně zanechal příchod do Říma po dvouměsíční pěší pouti a veškerá 

očekávání, která s tím byla spojena. Reportáž bych chtěl nahrávat během adventu a tématicky to 

s tímto kouzelným časem propojit. Přeci jen se jedná o období v roce, které je s očekáváními silně 

spojeno. Nostalgicky bych se proto navracel k pouti například z adventních trhů. Rád bych reportáž 

rozpracoval tak, aby byla složena ze čtyř částí jako celý advent. 


